

## MINUTES OF PROCEEDINGS

MONDAY, NOVEMBER 21, 1983  
(91)

## [Text]

The Standing Committee on Fisheries and Forestry met at 8:02 o'clock p.m. this day, the Chairman, Miss Campbell (*South West Nova*), presiding.

*Members of the Committee present:* Messrs. Baker, Breau, Miss Campbell (*South West Nova*), Messrs. Crouse, Cyr, Gass, Henderson, Miller and Tobin.

*Alternates present:* Messrs. Bujold, McCain and Simmons.

*Other Members present:* The Honourable W.B. Campbell, Mrs. Côté and Mr. Dingwall.

*Witnesses: From the Government of Prince Edward Island:* The Honourable Roddy Pratt, Minister of Fisheries and Labour; Mr. Harry O'Connell, Assistant Deputy Minister (Fisheries), Department of Fisheries and Labour and Mr. Roy Lambie, Manager, From USEN Fisheries Plant.

The Order of Reference dated Friday, November 18, 1983 being read as follows:

*Ordered,*—That Bill C-170, An Act to authorize investment in and the provision of financial assistance to the Atlantic Fisheries for the purpose of restructuring certain fishery enterprises, be referred to the Standing Committee on Fisheries and Forestry.

The Chairman called Clause 2.

It was agreed,—That questioning by all members in connection with Bill C-170 be limited to five minutes each.

The Honourable Mr. Pratt made a statement and, with the other witnesses, answered questions.

At 9:06 o'clock p.m., the sitting was suspended.

At 9:10 o'clock p.m., the sitting resumed.

Mr. Billard made a statement and, with Mr. Purdy answered questions.

At 10:46 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

## PROCÈS-VERBAL

LE LUNDI 21 NOVEMBRE 1983  
(91)

## [Traduction]

Le Comité permanent des pêches et des forêts se réunit, ce jour à 20h02, sous la présidence de M<sup>lle</sup> Campbell (*South West Nova*) (président).

*Membres du Comité présents:* MM. Baker, Breau, M<sup>lle</sup> Campbell (*South West Nova*), MM. Crouse, Cyr, Gass, Henderson, Miller et Tobin.

*Substituts présents:* MM. Bujold, McCain et Simmons.

*Autres membres présents:* L'honorable W.B. Campbell, M<sup>me</sup> Côté et M. Dingwall.

*Témoins: Du gouvernement de l'île-du-Prince-Édouard:* L'honorable Roddy Pratt, ministre des Pêches et du Travail; M. Harry O'Connell, sous-ministre adjoint (Pêcheries), ministère des Pêcheries et du Travail, et M. Roy Lambie, directeur, Conserverie de poisson USEN.

L'ordre de renvoi du vendredi 18 novembre 1983 se lit comme il suit:

*Il est ordonné,*—Que le projet de loi C-170, Loi visant la restructuration de certaines entreprises grâce au concours financier apporté au secteur des pêches de l'Atlantique, soit déferé au Comité permanent des pêches et des forêts.

Le président met en délibération l'article 2.

Il est convenu,—Que l'audition de tous les membres en ce qui a trait au projet de loi C-170, se limite à cinq minutes chacun.

L'honorable Roddy Pratt fait une déclaration et, assisté par les autres témoins, répond aux questions.

A 21h06, le Comité interrompt la séance.

A 21h10, le Comité reprend les travaux.

M. Billard fait une déclaration et, assisté par M. Purdy, répond aux questions.

A 22h46, le Comité suspend les travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

*Le greffier du Comité*

William C. Corbett

*Clerk of the Committee*